



Mzfan

木子凡，85后艺术创作者，毕业于湖北美术学院视觉传达系。

我正在完成1000幅花卉作品的创作之旅，这是一次深刻探索与发现内心的旅程；我的艺术实践，旨在通过每一幅作品，去传达自由与生命、色彩与情感、时间与记忆的多维度感知。

这一探索的核心，是对内在意义深刻的追寻时所激发的情感体验，大自然，其无限多样的创造力，是我灵感的来源；在这里，没有既定的规则判断何者该存在，何者又不该，这种包容与自由激发了我对生命本质的思考。

每一位观者，不仅是观看我的作品，更是步入这些画作所构建的世界中，去体验那份由内而外被唤醒的情感共鸣。

至今，画作已受到全球众多藏家的青睐与珍藏，这不仅是对我艺术探索的认可，更是激励我继续前行的动力。

Mzfan, an artist born after 1985, graduated from the Department of Visual Communication of Hubei Institute of Fine Arts.

I am completing the creation journey of 1,000 flower works. This is a journey of deep exploration and discovery of the inner heart. My artistic practice aims to convey the multi-dimensional perception of freedom and life, color and emotion, time and memory through each work.

The core of this exploration is the emotional experience inspired by the pursuit of profound inner meaning. Nature, with its infinite and diverse creativity, is the source of my inspiration. Here, there are no established rules to judge what should exist and what should not. This tolerance and freedom inspires my thinking about the essence of life.

Every viewer not only watches my works, but also steps into the world constructed by these paintings to experience the emotional resonance awakened from the inside out.

So far, the paintings have been favored and collected by many collectors around the world. This is not only a recognition of my artistic exploration, but also a driving force that inspires me to move forward.

艺术活动



2023魔灯当代联名创作展 《风劲-铜屏风》

1000x250x5cm

纯铜/蚀刻/热着色/化学试剂

鏞正堂X木子凡

2023

入选全国当代艺术创作

优秀作品



2023

<白玉兰>入选小红书

艺术热岛艺术家优秀作品



2024

潮州美术馆邀请展

<粉色梦>系列作品

